
  

 

 

Εισήγηση Προέδρου 

 

θέμα 3ο 

 

  «Αίτημα κατοίκων για χαμηλό φωτισμό στην οδό Νεφέλης  στην περιοχή  της Αμυγδαλέζας ». 

 

Ο πρόεδρος εισηγούμενος το 3 θέμα είπε: Στην  περιοχή της Αμυγδαλέζας  έχει αυξηθεί ο 

αριθμός των κατοίκων, θα πρέπει λοιπόν να υπάρξει μέριμνα και για τον φωτισμό της περιοχής . 

 Υπάρχει αίτημα των κατοίκων για χαμηλό φωτισμό στον δρόμο της οδού  Νεφέλης η οποία 

επίσης στερείται δικτύου Ηλεκτροφωτισμού   

 

ΠΡΌΤΑΣΗ 

 

Εισηγούμαι  να υλοποιηθεί το αίτημα των κατοίκων της συγκεκριμένης οδού αλλά και της 

ευρύτερης περιοχής της Αμυγδαλέζας με  ελλειπή φωτισμό.   

 

ΣΥΝΝΗΜΕΝΑ 

 

1. Αίτηση 41714/03-12-2013 

 

 

 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΣΤΑΜΑΤΑΣ 

 

 

Κόκκαλης Γεώργιος 


